



①	红色告警灯
②	标准数字键盘、音量加键、音量减键、静音键
③	自定义快速呼出键
④	高清听筒
⑤	AC100~240V电源输入(可选配)
⑥	RJ45百兆网口(可选配PoE供电)
⑦	30W高清音频输出(外置喇叭)
⑧	壁挂支架



请按左图说明将AC电源，网络，音频线连接到相应的接口	
①	电源： 接入AC100~240V电源
②	网络接口： 连接局域网或者互联网(可选配PoE供电)
③	音频接口： 内置或外扩广播喇叭，用于来电响铃、广播等

- 账号注册

- 1、话机通电，启动系统正常运行需要1分钟；
- 2、话机网口出厂默认DHCP模式，接入路由通过DHCP自动获取IP地址；
- 3、两种方法查看话机获取的IP地址：
 - ① 话机接入外置喇叭，手柄处于挂机状态，长按*键要超过5秒，喇叭自动语音报IP地址；
 - ② PC通过话机管理工具(由厂家提供)，在同一个局域网搜索终端话机IP；
- 4、浏览器打开web界面，账号:admin. 密码:admin
- 5、账号→注册→开启线路激活，写SIP账号、密码、SIP服务器地址1、端口等；
- 6、保存提交注册。

1、登录Web界面→可编程按键→账号键, 设置例子如下:

按键	类型	值域	标签	账号	分机号
SOS1	速拨	119	报警	账号1	
SOS2	速拨	110	报警	账号1	

- 拨打电话

- 1、**预拨号**:先输入电话号码,再拿起听筒或者按#立即呼出;
- 2、**直接拨号**:先拿起听筒,再输入电话号码,超时自动呼出或者按#立即呼出;
- 3、**SOS键**:听筒处于挂机状态,按下SOS键立即呼出,再拿起听筒通话。

1、执行国家三包规定,7日包退,15日包换,一年保修,全国联保。

- 2、产品免费保修期为一年，自开具发票之日起计算。
- 3、在保修期内因质量问题出现故障，用户凭三包凭证和购机发票到售机单位保修（与经销商联系或与我公司驻全国各地维修服务中心联系）。
- 4、下列情况不实行三包，实施有维维修：
- a. 不能出示三包凭证和有效发票；b. 由于人为损坏，操作不当或不可抗拒之自然灾害造成的故障；c. 自行对产品进行改造、分解、组装造成的故障；d. 超过三包有效期。

产品型号		标签	
客户名称		购买日期	
客户地址			
联 系 人		电话	
经 销 商			
联 系 人		电话	
销售日期			



①	Warning light
②	Standard number keyboard volume +, volume -, mute key
③	Custom fast call key
④	HD handset
⑤	AC100 ~ 240V power input (Optional)
⑥	RJ45 FE network port (Optional POE power supply)
⑦	30W HD audio output (external speaker)
⑧	Rack ears



①	Power : Connect to AC100~240V power supply
②	Network interface : Connect to LAN or Internet (PoE power supply is optional)
③	Audio cable : Connect to an internal or external speaker for incoming-call ringing and broadcasting.

- Account registration

1. When the phone is powered on, it takes 1 minute to start the system to run normally;
2. The factory default DHCP mode of the network port of the phone, and the access router automatically obtains an IP address through DHCP;
3. Two ways to view the phone to obtain the IP address:
 - ① The phone is connected to an external speaker, and the handle is on-hook. Press * key and hold for more than 5 seconds, and the speaker will automatically report the IP address;
 - ② The PC searches for the IP of the terminal phone in the same LAN through the phone management tool (provided by the manufacturer);
4. The browser opens the web interface, account: admin, password: admin
5. AccountRegister Enable line activation, write SIP account number, password, SIP server address 1, port, etc.;
6. Save and submit the registration.

- Make a call

1. Pre-dial: first enter the phone number, then pick up the handset or press # to dial out immediately;
2. Direct dialing: Pick up the handset first, then input the phone number, it will automatically dial out after timeout or press # to dial out immediately;
3. SOS key: The handset is on-hook, press the SOS key to call out immediately, and then pick up the handset to talk.

- SOS key configuration

1. Log in to the **web interface**→**DSSKey**→**Line Key**, the setting example is as follows:

DSSKey--Line key					
Key	Type	Value	Label	Account	Extension
SOS1	Speed Dial	119	Fire Alarm	Account1	
SOS2	Speed Dial	110	Police	Account1	